
Zápis z jednání Finančního výboru 3.1.2023 

Přítomni: Radovan Zadražil, Vojtěch Pavlík, Radka Mlynárová, Přemysl Vávra, Alena Hájíčková. 

Finanční výbor doporučuje následující postup pro schválení rozpočtu na rok 2023: 

 FV doporučuje použít přebytky minulých let namísto zapojení prostředků z hospodářské 

činnosti. 

 Podnikatelský účet doporučuje FV nezapojovat do rozpočtu MČ a ponechat ho jako rezervní 

zdroj pro financování budoucích projektů rozvoje obce. 

 FV doporučuje zhodnotit finanční prostředky na podnikatelském účtu prostřednictvím 

spořících účtů u různých peněžních ústavů s cílem diverzifikace portfolia. 

 FV doporučuje využít standardizované kvartální vyhodnocení plnění rozpočtu pro 

informování členů ZMČ o hospodaření MČ. 

Vojtěch Pavlík předloží na příštím jednání FV možnosti využití grantů a jejich sledování, abychom 

projednali možnosti financování MČ. 

Děkuji za účast a plodnou diskusi. 

Výstup z jednání FV bude předložen na ZMČ v souvislosti se schválením rozpočtu za rok 2023. 

 

Návrh příštího termínu jednání FV: úterý 21.2.2022 18 hodin 

Děkuji za potvrzení termínu. 

 

Zapsala: 

Alena Hájíčková 

 

 

 


